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Zápis č.  12/2017 (48)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 12. června 2017 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Ing. Huba, 

Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, D. Vítková (9 členů) 

Omluvena: Dr. Jančová 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Šenkárová, Dr. Mrkvičková, 

Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu. 
2. Stav plnění usnesení AS FT. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 
5. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“. (proděkan 

Humpolíček) 
6. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované bakalářské studijní 
programy uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Šenkárová) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 
řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované magisterské studijní 
programy uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Mrkvičková) 

8. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced 
Admission Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s 
Programmes Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková) 

9. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 
uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková) 

10. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–
12/2016“. (tajemnice) 

11. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 
technologické pro rok 2017“. (proděkan Čermák) 

12. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o navržené změně programu jednání z důvodu 

účasti děkana na zasedání Dislokační komise UTB. Tajemnice senátu rozdala všem 

členům pozměňovací návrh programu řádného zasedání AS FT v tištěné podobě. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk dále sdělil, že je přítomno 8 členů, senát je usnášeníschopný a 

informoval, že se z dnešního jednání omluvila Dr. Jančová, z důvodu zkoušení u Státních 

závěrečných zkoušek („dále jen SZZ“).  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o ukončení členství v AS FT Ing. Ondrouška, který 

minulý týden řádně ukončil studium složením Státní závěrečné zkoušky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o čl. 8, odst. 3 Volebního řádu AS FT, kde je 

napsáno: „Člen AS FT, který byl zvolen jako student, řádně ukončil bakalářský studijní 

program a přihlásil se na FT ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu, 

nebo řádně ukončil magisterský studijní program a přihlásil se na FT ke studiu  

v doktorském studijním programu, může do sedmi dnů ode dne řádného ukončení 

studia písemně sdělit předsedovi AS FT, že se hodlá stát náhradníkem. V takovém 

případě bude zařazen jako náhradník do seznamu náhradníků v pořadí podle 

obdržených hlasů na dobu nejvýše 4 měsíců a povolán do AS FT po zápisu do studia. 

Není-li uchazeč v této lhůtě do studia zapsán, přestává být náhradníkem“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s případnými náhradníky ze 

studentské sekce.  

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal studentských zástupců D. Vítkové a  

Ing. I. Mizerové, zda budou dále pokračovat ve studiu. 

D. Vítková sdělila, že bude pokračovat v kombinované formě studia a z časových důvodů 

ukončí svou činnost v AS FT. Ing. Mizerová sdělila, že po úspěšném absolvování SZZ 

ukončí své členství v AS FT.  

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 10/2017 (46), který po úpravách byl znovu zaslán 

k připomínkování. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT Č. 01/12/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2017 (46) ve znění zveřejněném v 

informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    7  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 
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USNESENÍ AS FT Č. 01/12/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2017 (46) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

Příchod Ing. Huby v 13:17 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na zápis č. 11/2017, zda členové senátu mají 

připomínky k zápisu. 

 Dr. Egner sdělila, že nebyly zapracovány všechny její připomínky a požádala o 

opravu zápisu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a omluvil se za nezapracování 

připomínek a sdělil, že zápis bude upraven a znovu zaslán k připomínkování. 

ad 2)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že upravený program dnešního řádného zasedání AS 

FT byl tajemnicí senátu rozdán a požádal členy senátu a členy Vedení FT o jejich 

případné připomínky. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/12/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Projednání programu zasedání. 

3. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“. (proděkan 

Humpolíček) 

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce na Fakultě 

technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–

12/2016“. (tajemnice) 

6. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2017“. (proděkan Čermák) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Mrkvičková) 
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8. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes 

Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková) 

9. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Šenkárová) 

10. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

11. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková) 

12. Stav plnění usnesení AS FT. 

13. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 02/12/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Projednání programu zasedání. 

3. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“. (proděkan 

Humpolíček) 

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce na Fakultě 

technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–

12/2016“. (tajemnice) 

6. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2017“. (proděkan Čermák) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Mrkvičková) 

8. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes 

Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková) 
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9. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (proděkanka Šenkárová) 

10. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

11. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková) 

12. Stav plnění usnesení AS FT. 

13. Různé. 

ad 3) Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“. 

(proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o jeden z pěti vnitřních předpisů, které je 

zapotřebí projednat a schválit. Sdělil, že materiál byl již projednán v prvním čtení v AS 

FT a v LK AS FT. Požádal prod. Humpolíčka o představení materiálu. 

Prod. Humpolíček představil návrh, sdělil, že materiál prošel LK AS FT a všechny 

připomínky byly zapracovány. Zároveň sdělil, že materiál byl následně zaslán 

k připomínkování členům vědecké rady, kteří na zasedání 10. 5. 2017 materiál doplnili. 

Příchod Ing. Hnátkové v 13:25 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

Informoval, že doplnění materiálu bylo inspirováno děním na zmiňovaném zasedání VR 

FT, kde byl jeden z posudků habilitačního řízení záporný a oponent se nezúčastnil 

zasedání VR FT.  Dále zmínil „zdlouhavý“ průběh habilitačního řízení z důvodu odpovědí 

na téměř 20 otázek, které byly uvedeny v posudcích. 

Prod. Humpolíček doplnil výše uvedenou situaci a tlumočil stanovisko členů VR FT. 

Doporučením je, aby členové VR FT byli dopředu písemně seznámeni se stanoviskem 

uchazeče k posudkům habilitační práce. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vysvětlení a otevřel diskuzi. 

K danému tématu proběhla širší diskuze a prod. Humpolíček opět komentoval návrh 

k habilitačnímu řízení, který vzešel z jednání VR FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal členy senátu k vyjádření 

sporných bodů: 

1)  Pokud oponent nebude přítomen, tak jednání neproběhne. 
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2)  Musí být týden před řádným zasedáním Vědecké rady FT zasláno písemné 

stanovisko k posudkům. 

Členové senátu se jednotlivě vyjádřili ke sporným bodům se závěrem k doplnění čl. 5 

odst. 4. Po dohodě se tento upraví následovně: „S posudky oponentů a písemným 

vyjádřením k těmto posudkům jsou členové VR FT seznámeni nejméně týden před 

zasedáním VR FT, na kterém habilitační řízení proběhne“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala 

o vyjádření ze zasedání LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednávání materiálu na 

řádném zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze 

o daném materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

Příchod děkana v 14:03 h. 

NÁVRH USNESENÍ č. 3/12/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“ 

s doplněním čl. 5 odst. 4 „S posudky oponentů a písemným vyjádřením uchazeče k těmto 

posudkům jsou členové VR FT seznámeni nejméně týden před zasedáním VR FT,  

na kterém habilitační řízení proběhne“. 

HLASOVÁNÍ 
PRO    9 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/12/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické“ 

s doplněním čl. 5 odst. 4 „S posudky oponentů a písemným vyjádřením uchazeče k těmto 

posudkům jsou členové VR FT seznámeni nejméně týden před zasedáním VR FT, na kterém 

habilitační řízení proběhne“. 

Prod. Humpolíček poděkoval za projednání a sdělil, že materiál bude upraven a zaslán 

členům senátu, zároveň informoval, že seznámí členy VR FT s doplněním. Jakmile bude 

mít vyjádření od členů VR FT, bude materiál zaslán předsedovi AS FT Dr. Staňkovi 

k předložení k projednání na AS UTB. 
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ad 4) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce  

na Fakultě technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“.  

(proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že předložený materiál vychází ze směrnice 

děkana z loňského roku. Je předložen prozatím v české verzi, v anglické verzi bude 

předložen materiál až po projednání a schválení aktuálně předložené směrnice. Materiál 

byl připravován na přelomu roku 2016/2017 a byl konzultován s Právním oddělením - 

Mgr. Bernatíkem. Podotkl, že název zatím neodpovídá nově zavedeným názvům. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o představení materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o pravidla, která byla přejata z dokumentu, který 

byl již schválen na AS UTB.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání 

Legislativní komise AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že řádné zasedání LK AS FT se uskuteční v pátek 
dne 16. 6. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za svolání komise a požádal členy senátu, kteří se 

zasedání LK nezúčastní, aby své připomínky k předloženému materiálu zaslali do pátku  

16. 6. 2017 do 10:00 h e-mailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi. 

ad 5) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1–12/2016“. (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že zpráva byla projednána v prvním čtení na AS FT a 

zároveň proběhlo řádné zasedání Ekonomické komise AS FT, kterého se tajemnice 

fakulty z důvodu zahraniční cesty nemohla zúčastnit. Dotázal se předsedy EK AS FT Dr. 

Beníčka a tajemnice fakulty, zda budou připomínky ke zprávě řešit na zasedání senátu, 

nebo až v rámci zasedání EK AS FT. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček doporučil, aby se připomínky k předloženému materiálu 

projednali na řádném zasedání EK AS FT v pondělí dne 19. 6. 2017 od 13:00 h. 

Proběhla diskuze k předloženému materiálu se závěrem, že proběhne ještě schůzka 

tajemnice a předsedy EK AS FT Dr. Beníčka v pátek dne 16. 6.2017 od 9:00 h. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za svolání komise a požádal členy senátu, kteří se 

zasedání EK nezúčastní, aby své připomínky k předloženému materiálu zaslali do 

pondělí  

19. 6. 2017 do 10:00 h e-mailem předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk vyhlásil přestávku od 14:40 do 14:50 h. 

ad 6) Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2017“. (proděkan Čermák) 

Prod. Čermák seznámil členy senátu s „Pravidly a rozdělením finančních prostředků FT 

pro rok 2017“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu EK AS FT Dr. Beníčka o zařazení bodu do 

programu řádného zasedání EK AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu, kteří se zasedání EK nezúčastní, aby 

své připomínky k předloženému materiálu zaslali do pondělí 19. 6. 2017 do 10:00 h  

e-mailem předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi. 

ad 7) Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované 

magisterské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. 

(proděkanka Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že připomínky z LK AS FT byly zapracovány a materiál byl  

ve sledování změn zaslán k projednání na řádné zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o stanovisko ze zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednávání materiálu na 

řádném zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze 

o daném materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 4/12/2017 

Akademický senát FT schválil „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/12/2017  

Akademický senát FT schválil „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  

ad 8) Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited 

Master’s Programmes Carried Out in the English Language“. (proděkanka 

Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že dokument navazuje na dokument, který byl začátkem roku 

projednán. Upozornila na změnu poplatku, který byl snížen na 65 tis. Kč za rok. Materiál 

byl zaslán k připomínkování na Právní odd., od Mgr. Bernatíka přišly připomínky, které 

byly zapracovány do materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že Statut UTB byl znovu otevřen z důvodu snížení 

částky za studium pro zahraniční studenty. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu LK AS FT 

Dr. Rouchala o projednání materiálu na řádném zasedání LK AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu, kteří se zasedání LK nezúčastní, aby své 

připomínky k předloženému materiálu zaslali do pátku 16. 6. 2017 do 10:00 h e-mailem 

předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi. 
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ad 9) Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované 

bakalářské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. 

(proděkanka Šenkárová) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představení materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že připomínky z Legislativní komise byly zapracovány a 

materiál byl zaslán ve sledování změn k projednání na řádné zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala 

o vyjádření ze zasedání LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze o daném 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

 Dr. Rouchal požádal prod. Šenkárovou, aby čl. 7 odst. 6 byl naformulován  

ve stejném znění, jako je tomu v materiálu pro magisterské studijní programy. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že materiál bude upraven. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 5/12/2017 

Akademický senát FT schválil „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/12/2017 

Akademický senát FT schválil „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro akademický rok 2018/2019 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Šenkárovou o zveřejnění materiálu. 

ad 10) Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál byl již projednáván jak na AS FT tak v LK 

AS FT. Dále byl materiál zaslán k projednání na AS UTB. Sdělil, že materiál byl projednán 

v LK UTB a byly zaslány připomínky od předsedy LK AS UTB Dr. Podzimka a 

předsedkyně AS UTB Ing. Macháčkové, které byly členům senátu zaslány spolu se 

zápisem z LK AS UTB.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že předseda LK AS UTB požádal o zpracování 

dokumentu ve stejném duchu jako je Statut FaME. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o vyjádření předsedy LK AS FT Dr. Rouchala. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že materiál byl projednán na řádném zasedání a 

všechny připomínky byly zapracovány. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

 Dr. Rouchal sdělil, že je zapotřebí prodiskutovat, zda je slučitelné současné 

vykonávání funkce děkana a ředitele ústavu. V případě obecné shody ve smyslu 

neslučitelnosti těchto dvou funkcí naformulovat a doplnit příslušnou pasáž do 

právě připravovaného Statutu. Dr. Rouchal uvedl, že považuje tyto funkce za 

neslučitelné ze dvou hlavních důvodů: i) časové důvody, ii) střet zájmů (děkan, 

který je současně ředitelem ústavu, je sám sobě svým přímým nadřízeným). Dále 

pak uvedl, že inspiraci lze hledat např. v zákoně č. 111/1998 Sb. o vysokých 

školách a o změně doplnění dalších zákonů (v platném znění) - § 8 čl. 2, kde se 

uvádí: „Členství v akademickém senátu veřejné vysoké školy je neslučitelné 

s funkcí rektora, prorektora, kvestora, děkana, proděkana, tajemníka fakulty a 

ředitele vysokoškolského ústavu“. 

Dr. Rouchal sdělil, že je to námět k diskuzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a doplnil, že VŠ zákon dále stanovuje v § 26 čl. 2, 

„Členství v akademickém senátu fakulty je neslučitelné s funkcí rektora, prorektora, 

kvestora, děkana, proděkana, tajemníka fakulty a ředitele vysokoškolského ústavu“ 

(netýká se to ředitele ústavu na fakultě). Sdělil, že v minulosti např. děkan Čermák, 

děkan Hoza a děkan Šimoník zastávali funkci děkana a zároveň i funkci ředitele ústavů. 

Dotázal se na názor členů AS FT. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal členů akademického senátu, jaký mají názor  

na slučitelnost dvou funkcí a to děkan/ředitel ústavu, proděkan/ředitel ústavu, ředitel 

ústavu/předseda senátu apod.  

Předseda AS FT Dr. Staněk zároveň podotkl, že předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková 

sdělila, že funkce děkana a ředitele ústavu je viditelná záležitost, oproti funkci 

proděkana/ředitele ústavu. Upozornila na relativně omezenou základnu akademických 

pracovníků, odkud lze brát a volit do těchto funkcí. 

 Dr. Egner se dotázala, pokud by se tato záležitost vložila do Statutu FT, jak to 

bude s odstoupením z funkce ředitele ústavu, když bude zvolen do funkce 

děkana. Zda bude mezi funkcemi nějaká časová prodleva? 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dnem jmenování by nemohl pracovník  

zastávat obě funkce. 

K danému tématu proběhla rozsáhlá diskuze se závěrem, že většina členů AS FT 

považuje současně vykonávané funkce děkana a ředitele ústavu za neslučitelné. Děkan 

FT požádal o přesunutí materiálu na plánovanou LK AS FT s tím, že neprodleně osloví 

s dotazem na neslučitelnost funkcí děkan/ředitel ústavu a proděkan/ředitel ústavu 

členy Vedení FT a ředitele ústavů/centra FT. Na zasedání LK AS FT v pátek 16. 6. 2017 

pak seznámí členy LK o všeobecném názoru členů Vedení FT a ředitelů ústavů týkající se 

této problematiky. 

Odchod Dr. Beníčka v 16:45 h. 

ad 11) Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková informovala o zapracovaných připomínkách ze zasedání LK AS FT a 

zaslání upraveného materiálu ve sledování změn k projednání na řádné zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o vyjádření ze zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednávání materiálu na 

řádném zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze 

o daném materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 6/12/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/12/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“.  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že materiál bude zaslán k projednání na AS UTB. 

ad 12) Stav plnění usnesení AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT č. 10/2017 (46) ze dne 

15. 5. 2017 bylo přijato usnesení č. 06/10/2017 týkající se zaslání stanoviska 

k problematice projektu OP VVV a k situaci vzniklé mezi 10. 5. – 12. 5. 2017. Požádal 

děkana o vyjádření k tomuto usnesení. 

Děkan připomněl, že písemné stanovisko i doplnění jednotlivých verzí přístrojového 

vybavení již zaslal a tímto v tomto ohledu naplnil žádosti AS FT o zaslání stanoviska. 

Dotázal se, zda někdo požaduje další doplnění písemného stanoviska. Z pléna nebyly 

žádné další požadavky vzneseny. Děkan dále sdělil, že s řediteli ústavů probíhají jednání, 

závěr z jednání bude představen na dalším zasedání senátu. Zároveň sdělil, že probíhá i 

jednání s jednotlivými pracovníky Ústavu technologie potravin. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

ad 13) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil členům senátu návrh termínu dalšího řádného 

zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 26. 6. 2017 od 13:00 h v zasedací 

místnosti děkanátu.  
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 07/12/2017  

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 26. 6. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 07/12/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v 

pondělí dne 26. 6. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a otevřel diskuzi do bodu různé. 

Děkan Buňka se dotázal, zda prezentace k OP VVV, kde byly na minulém zasedání AS FT 

představeny zejména závazné indikátory a komentovány části rozpočtu, včetně 

spoluúčasti, je pro členy AS FT v pořádku a zda nemají připomínky a žádosti na 

doplnění. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál byl vzat na vědomí. Dotázal se členů, zda 

mají k této prezentaci dotazy. 

Děkan informoval o dnešním zasedání Dislokační komise, která proběhla s prorektorem 

Kalendou. 

Ing. Hnátková informovala o projednání zdravotního pojištění u studentů starších 26 let 

v Parlamentu ČR.     

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé  

a ukončil zasedání senátu. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 26. 6. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT. 

 
Ve Zlíně dne: 12. 6. 2017 
Konec zasedání: 17:20 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková   
      Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                 předseda AS FT 


